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Referat fra bestyrelsesmøde. 
Tid/sted: 15/4 2024 kl. 19. Klubben, Gedved. 

Deltagere:  Peter OZ7PBI, Flemming OZ4FD, Arne Lund OZ1GRL, Hans Jørgen OZ4JJ, Arne Paulsen 
                      Suppleanter: Ole OZ2OE, Lars Ole OZ5VO 
Referent: Arne Paulsen, sekretær. 

Agenda: 
1. Peter byder velkommen. 
2. Økonomisk status. 
3. Status på indkøb af pladesaks. 
4. Udarbejdelse af forretningsorden. 
5. Privatlivspolitik for Google app og hjemmesiden. 
6. Status på ny Facebook side. 
7. Horsens kommune - arrangement den 8. juni. 
8. Forberedelse til Old Timer træf den 22. juni. 
9. Artikler til klubblad. 
10. Bordet rundt 

Referat: 
2. Ingen bemærkninger til regnskabet. Overskuddet i kaffekassen er igen stigende. 3 medlemmer har valgt 

at ophæve medlemskabet af klubben. 
3. Bestyrelsen har vedtaget at bevilge midler til indkøb af en pladesaks, nyt arbejdsbord og div. værktøj. 
4. Arne P. går i gang med at udarbejde en forretningsorden. 
5. Mads har udarbejdet en ”privatlivspolitik”, som kræves af Google Play i forbindelse med klubbens app. 

Denne ”privatlivspolitik” ligger nu tilgængelig på vores hjemmeside under et nyt menupunkt. 
6. En ny Facebook-side forventes snart at være klar til at komme i drift som erstatning for den nuværende. 

Siden findes ved at søge på ”OZ6HR EDR Horsens - Radio & Elektronik” 
7. Klubben deltager i Horsens kommunes arrangement på Langelinie den 8. juni. Peter kontakter 

kommunen for yderligere oplysning af hensyn til planlægning af klubbens aktiviteter. Vi har fået foræret 
en pavillon af Knud, som forventes brugt til formålet. Peter, Lars Ole m.fl. er tovholdere. 

8. Forberedelserne til årets ”Old Timer Træf” går i gang efter næste bestyrelsesmøde i maj. 
9. Vi forventer at kunne levere nogen indlæg til næste klubblad, men udgivelsen af bladet er ikke fastlagt.  
10. Bordet rundt:  

• Lars Ole har haft kontakt med en journalist fra DR efter en henvendelse vedrørende afkodning 
af Morse-kode. Dette betragtes nu som afsluttet fra vor side. 

• Arne Lund og Flemming har overvejet bedre systematik ved afstemning af køkken-regnskabet, 
men bestyrelsen fandt ikke anledning til at ændre den nuværende arbejdsgang. 

• Arne P.: Der har været nogen forespørgsler om bedre oversigt af kalendere, både forud- og 
bagudrettet. Arne overvejer, hvad vi kan forbedre. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 27. maj 2024 kl. 1900 


